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§ 9 
Svar på remiss - Motion om att införa 
onödighetsinventering, KS 2024/490  
BRO 2024/312 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har av kommunstyrelsen fått en remiss av en 
motion om att införa en onödighetsinventering. Motionen kommer 
från Centerpartiet i Stockholms stad. 
 
Motionären föreslår att Stockholms stads samtliga förvaltningar och 
kontor ska: 
- Införa onödighetsinventeringar, vilket innebär att upprätta listor på 
arbetsuppgifter som inte skapar värde för kommunen eller 
medborgarna och 
- genomföra anti-pilotprojekt där uppgifterna som hittats i 
onödighetsinvesteringen slopas under en begränsad period med 
syfte att spara resurser 
 
Stadsdelsförvaltningen ser att de föreslagna arbetssätten ligger i 
linje med kommunfullmäktiges redan befintliga uppdrag till 
nämnder och bolag att nyttja skattemedel effektivt och varsamt. De 
går också väl i linje med stadens kvalitetsprogram och kan med 
fördel prövas inom ramen för det systematiska kvalitets- och 
innovationsarbetet. 
 
Samtidigt kan tidsbegränsade onödighetsinventeringar riskera att bli 
ett kortsiktigt arbete om verksamheterna sedan faller tillbaka i 
invanda mönster när piloterna är avslutade. Förvaltningen vill 
därför framhålla vikten av att arbetet sker integrerat inom ramen för 
stadens ledningssystem och systematiska kvalitetsarbete. Flera 
arbetssätt i verksamheterna är också lagstyrda och därför inte 
möjliga att välja bort. Här behöver istället lagar och regleringar ses 
över på en övergripande nationell nivå för att uppnå syftet med 
motionens intentioner. 
 
Sammanfattningsvis bedömer stadsdelsförvaltningen att förslaget 
om onödighetsinventeringar bör ses som ett komplement till eller en 
möjlig katalysator i ett arbete som förvaltningar och bolag redan är 
ålagda att göra. 
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Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Johan Duvdahl (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Centerpartiet ställer sig bakom motionärens motion och vill 
härutöver anföra följande. 
 
Det är inte tillräckligt, som förvaltningen skriver, att det i 
förvaltningens uppdrag ingår att kontinuerligt granska intäkter, 
kostnader och arbetssätt för att säkerställa ett effektivt 
resursutnyttjande. Det är lovvärt, men inte tillräckligt. Som 
motionären skriver så har majoriteten i Stockholms stads budget 
2024 tillfört generella höjningar. Det vill säga pengar utan 
specificerade satsningar. Det är orimligt att fortsätta lägga till nya 
uppgifter utan att även först sluta göra andra. Det är just därför 
Centerpartiet föreslår att Stockholms stad ska införa det så kallade 
Anti pilotkonceptet och uppmuntra medarbetare och chefer att på så 
vis skapa utrymme för nya lösningar som faktiskt fungerar bättre 
och skapar mer värde än det vi redan gör. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 1717666 (Godkänd - R 1) Motion om att införa 
onödighetsinventering 

 BRO 2024/312-1.1 Motion om att införa 
onödighetsinventering 
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